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Interpelacje i zapytania radnych 

 

Radny PIOTR SKUBISZEWSKI 

 

Panie Burmistrzu chciałem zapytać, na jakim etapie są prace nad modernizacją ul. Akacjowej? 

Dziękuję bardzo. 

 

Z-ca Burmistrza RADOSŁAW SZUMIEC 

 

Następne pytanie zadał Pan radny Skubiszewski dotyczy ul. Akacjowej. W tej chwili trwa 

przeprojektowywanie tej ulicy, bo jak wiemy w pierwszej wersji był projekt 

zaprojektowany, którego wartość kosztorysowa była na 950 tys. zł. Przypominam w 

budżecie mamy 1.100 tys. zł. w tym roku. Jedna ulica by pochłonęła wszystkie środki, 

które mamy w budżecie. Trwa przeprojektowywanie na podbudowie tłucznia, położenie 

dwóch warstw. Ten projekt ma być gotowy na 27 lipca br. przynajmniej tak wynika z 

umowy. Miejmy nadzieję, że wykonawca tego projektu wywiąże się z tego terminu i gdzieś 

w sierpniu będziemy w stanie już ogłaszać przetarg.  

 

 


